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Abstract (en)
[origin: CN115755561A] The invention relates to a bezel (1) for a timepiece, characterized in that the bezel (1) comprises an annular groove (2)
having a bottom (20) on which a first ring (3) made of a luminescent material is arranged and two walls (21, 22) on which a second ring (4) made
of a mineral material is placed, the second ring (4) occupies the volume of the annular groove, and the bezel (1) comprises in each of the two walls
(21, 22) a seal (5, 5 ") cooperating with the second ring (4).

Abstract (fr)
L'invention concerne une lunette (1) pour une piece d'horlogerie, caractérisé en ce qu'elle comprend une rainure annulaire (2) avec un fond (20) et
deux parois (21, 22), dans laquelle une bague (3) en matiere luminescente (3) est disposée sur le fond, ladite bague (3) étant surmontée par une
deuxieme bague (4) en matériau minéral occupant le volume de ladite rainure, et ce que ladite lunette (1) comprend dans chacune desdites deux
parois (21, 22) un joint (5, 5') coopérant avec ladite deuxiéme bague (4).
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